



Datum 11-05-2026	Duur 20.00-22.00 uur	Aanwezigen Bestuur: Emilie van der Heijden Wiljan Laarakkers Cor Thijssen Wim Niessen (notulen)	Afwezig met kennisgeving: Jeanette Verstraaten Henny van Daal
Locatie Duvelshof	Voorzitter Emilie		
Reden voor vergadering Algemene vergadering		Leden: Erik Hippmann Chris Heesemans Marieke Henst-Willems Eric Botden	
Nr.	Verslag		
1	Opening Emilie opent de vergadering.		
2	Vaststellen agenda, emails en mededelingen: Agenda: akkoord. Mededelingen: De Gemeenteberichten worden vanaf nu structureel naar de leden van de Dorpsraad doorgestuurd. Actie: Wim Wim is 8 juni met vakantie. Wie kan dan de notulen maken? Actie: Allen. De presentaties van de informatie-avond van 20 april worden naar belangstellenden doorgestuurd. Actie Wim. Emails: - Dora Vortum-Mullem: Er wordt een dorpsplan gemaakt, wellicht ook iets voor Sambeek? Daarbij wordt ook nagedacht over een informatie-avond voor de jeugd. Deze zijn te bereiken via Tiktok en Instagram. Ook is er een idee voor een werkgroep Zorg en Welzijn, waar de werkgroep AED in kan worden ondergebracht. Volgende keer terug op de agenda. Actie: Emilie. - Laadpalen Strijdhamer 6: Naar aanleiding van het bericht over Strijdhamer 6 in RdT zijn er meerdere emails bij DR binnengekomen. De Dorpsraad is volstrekt niet bij deze besluitvorming door de Gemeente betrokken. DR heeft een eigen plan voor herinrichting van de containers nabij de Bolster aan de Gemeente voorgelegd. Hier zijn ook parkeerplaatsen en oplaadpalen in betrokken. Wiljan neemt dit op met de Gemeente en de betrokkenen. Actie: Wiljan.		

3 4	- WIU: terugkoppeling komt medio mei. - Informatieborden: Cor, Pedro (LVC) en Henk hebben naar een goede plek nabij de bank voor ingang Duvelshof gekeken. Dit komt overeen met de plannen die KvD van de Gemeente LVC naar Jeanette heeft gemaild. Dorpsraad is met deze plannen akkoord. Emilie vraagt Jeanette dit verder op te pakken. Actie Emilie/Jeanette. - Telefoonpalen vraag GU: idee sympathiek, maar onduidelijkheid over kosten en noodzakelijkheid bouwvergunning. Daarnaast moet er goed worden afgestemd met de omwonenden en rekening gehouden worden met de ideeën voor een bezinningsplek. Emilie neemt contact op met de initiatiefnemer. Actie: Emilie. Notulen 13-4-2026: Notulen akkoord. Naar aanleiding van, acties: Sint Jansbeek email EW: Cor heeft Erik L gevraagd om namens Sambeek een rol in het project te vervullen en die heeft inmiddels toegezegd. Dit heeft Cor inmiddels aan EW gemeld. Daarna niets meer van EW gehoord. Cor gaat navragen. Actie Cor. Subsidiebudget 2026 gaat naar Gilde en Semper Unitas. Uitslag van de toekenning delen in RdT. Actie: Emilie vraagt bij Jeanette na. Na de zomervakantie op de website oproep doen voor budget 2027. Sluitingsdatum hiervoor 1-11-2026. Actie: Erik. Agendapunten Dorpsraad: Terugblikken: - Inspiratiemiddag medewerkers Gemeente LVC in Duvelshof: Verhaal Henk over realisatie Duvelshof prima. Goede zaak dat er een gebiedswethouder en gebiedsmakelaar zijn gekomen als aanspreekpunt. - Thema-avond wonen en duurzaamheid: Teruggehoord dat sommige inwoners hadden gehoopt meer info over woningbouwplannen te krijgen. Vanwaar de geheimzinnigheid in tijden van transparantie en burgerparticipatie? De methode met groene en rode kaartjes voor een volgende keer evalueren. Wellicht de vragen op het scherm projecteren. Voor volgende thema-avond najaar meer gebruik maken van social media Tiktok en Instagram? Juist ook om een groter bereik te krijgen en een grotere verscheidenheid in leeftijden. Thema's dan WIU en Veiligheid. Volgende keer agenderen om datum en uitvoering vast te leggen. Actie: Wim - Dodenherdenking: Goede bijeenkomst en ook de toespraak inspirerend. Door de regen vond een gedeelte binnen plaats. Dit wellicht ter afsluiting elk jaar gaan doen. Volgend jaar bespreken. Agendapunten: 1. Vragen van inwoners beantwoorden in Duvelshof Chris en Emilie hebben overleg gehad met Sociom en RvB. 12 mei wordt hierover doorgepraat. Actie: Chris, Emilie.
-------------------	--

2. Jaarverslag 2025
Veel actie vanuit de Dorpsraad. Jaarverslag vastgesteld.
Emilie vraagt (na overleg met Jeanette) werkgroep Verkeer om hun verslag in RdT te plaatsen.
Actie Emilie/Jeanette
3. Speelterreinen verbeteren.
Geen nieuws. Marieke gaat navragen. **Actie Marieke.**
Volgende keer weer op de agenda.
4. Dorpsfeest vervanger Joris. Bestuur is aanspreekpunt. Vooralsnog Emilie.
5. Buitenreclamebeleid: Besluit komt pas na de coalitievorming LVC.
6. Infoborden c.s. Maasheggen bij Duvelshof. Reeds besproken; afvoeren.
7. Nieuwe inwonersdag, aanbod KH.
Nadeel aandacht voor nieuwe bewoners tijdens het dorpsfeest is dat het doel, kennismaking verenigingen, niet uit de bus komt. Aanbod wordt dus afgeslagen. Emilie bespreekt dit met KH. **Actie Emilie.**
Ten aanzien van de gebruikersdag: dit betrof afgelopen jaar louter gebruikers van de Duvelshof. Niet alle verenigingen en dat heeft wel de voorkeur. Gebruikersdag voor alle verenigingen pas eind 2027, daar haken we bij aan. **Actie Emilie: terugkoppeling aan MV.**
Pilot met de welkomstpakketjes voor nieuwe inwoners gaat door.
Zie punt 8.
8. Geste/pakketje voor nieuwe inwoners.
Voorstel is nu de tassen met logo al aan te bieden bij St. Jansfeest/inwijding kransen 20-21 juni (200 stuks). Marieke gaat inhoud pakketjes samenstellen.
9. Burgerberaad, SJ vragen zich aan te melden. **Actie: Cor**

Werkgroepen

Werkgroep Groen:

Geen nieuws.

Werkgroep verkeersveiligheid:

Zebepad nabij Bolster: zichtbaarder maken wordt opgenomen in gemeentelijke proef.
Snelheidsbeperking Grotestraat: wellicht slim stoplicht plaatsen dat op rood gaat als er te hard gereden wordt. **Actie: Emilie koppelt dit aan HL terug.**

Werkgroep Openbare voorzieningen, wonen, buitengebied:

St. Jansbeek project: reeds besproken.
Straten vegen. Volgend evenement afwachten.
WIU spiegels torenstraat/stalenberg: naar WIU aanvragen voor 2027.
Plannen woningbouw Elsenhof: nieuw plan in voorbereiding.
Plannen lindenboom: Geen nieuws.
Containerplan stand van zaken: geen nieuws en deels besproken bij laadpalen.
Bezinningsplek plan. Cor heeft contact gehad met kunstenaarscollectief Kapellerbaan.
Kunstenaar wil komen kijken. Wordt wel prijzig. Is dit te realiseren met subsidies?
Cor gaat ook contact leggen met Sambeekse kunstenaars. **Actie Cor.**
Volgende keer weer op de agenda. **Actie Wim.**

Werkgroep Duurzaamheid:

Zie laadpalen, voorts doorschuiven.

Werkgroep AED:

Doorschuiven.

Werkgroep Communicatie:

Onderwerpen Rond de Toren:

Verdeling subsidie kernendemocratie €7.500;

Jaarverslag werkgroep Verkeer

Info over informatieborden bij Duvelshof

Tasjes met logo Sambeek te koop (Marieke)

Laadpalen stand van zaken (DR niet betrokken bij de besluitvorming!).

Rondvraag

Erik:

Is er geen lijst te maken van spullen die verenigingen kunnen gebruiken bij evenementen?

Reactie: veel werk en snel achterhaald. Verzekering kan probleem zijn. Ff geen actie.

Emilie: zie mail met vraag of er bloemstukken geplaatst kunnen worden in het centrum om Sambeek op te vrolijken? Zeer positief ontvangen. Dit wordt opgenomen in WIU-lijst 2027.

Actie: Erik.

Wim beantwoordt briefschrijfster. **Actie Wim.**

Volgende vergadering 8-6-2026 20.00 uur.